
Zápis z jednání školské rady dne 9.10. 2018  

na ZŠ Na Výsluní Brandýs nad Labem-Stará Boleslav, 

Kostelecká 1750, 250 01 Brandýs nad Labem-Stará 

Boleslav 

 

Přítomni: Mgr. Eva Beníšková, Ing. Břetislav Krchov, Mgr. Nina 

Nováková, Ing. Eduard Česnek 

Omluveni: Mgr. Tomáš Valášek, Jana Kalfusová 

Host: Mgr. Jan Přibyl – ředitel ZŠ Na Výsluní 

Program:  

1. Školní řád – návrh změn týkajících se používání mobilních telefonů 

2. Výroční zpráva ZŠ Na Výsluní 2017/2018 

3. Rada rodičů při ZŠ Na Výsluní 

4. Koncepce a plánovaný rozvoj ZŠ Na Výsluní 2018 - 2021 

 

ad 1) Členové rady a ředitel školy diskutovali navrhované změny ve Školním 

řádu školy. Jedná se o používání mobilních telefonů během pobytu ve škole. Pan 

ředitel Přibyl seznámil členy se záměrem zjistit stanovisko rodičů k plánovaným 

změnám dotazníkem. 

 

ad 2) Po diskusi členové školské rady schválili Výroční zprávu ZŠ Na Výsluní 

za školní rok 2017/2018. 

 

ad 3) Diskuse k fungování Rady rodičů, která momentálně při ZŠ nepracuje. 

 

ad 4) Pan ředitel Přibyl seznámil členy rady s koncepcí a plánovaným rozvojem 

školy, následně členové rady společně prodiskutovali jednotlivé body. 

 

Zapsala: Mgr. Eva Beníšková 

Ověřil: Ing. Břetislav Krchov 


